
 
Bestyrelsesmøde – agenda og referat. 

21. august 2023 

 
Til stede: Claus Hjerrild, Kim Holmgaard, Heidi Hesselberg, Anker Elvius og Ole Holbæk 

Afbud: Heinz Kristensen  

Referent: Anker 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Flg. Dagsorden godkendtes 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Orienteringspunkter 

4. Økonomi 

 4.a kontingent 

5. Planlægning af kommende aktiviteter 

 5a. Drøftelse af trænersituation m.v. kommende sæson 

 5b. Træningstider 

6. Udstyr, spilletøj og materiel 

7. Næste møde 

8. Eventuelt 

 

 

Ad 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

Ad 2 Godkendelse af referat 

Referat af møde 31.5.23. godkendt 

 

Ad 3 Orientering: 

Træner/lederfest:  

Er under planlægning – dato endnu ikke fastlagt. 

 

Godnatsport: En del deltagere. Kasketter uddelt til et antal børn som reklame. God dag.  

 

Aktiv fritid:  

Ikke mange henvendelser. Men dog et par enkelte potentielle, seniorspillere der ikke kendte klubben. Skal overvejes til 

næste år at målrette deltagelsen mod voksne, da erfaringen viser at der ikke kommer børnespillere. Teltet blæste i styk-

ker. Claus køber nyt. 

 

Ole er blevet æresmedlem af LUI. 

 

Claus indhenter børneattest på Vick. 

 

Ad 4 Økonomi: 

Kassebeholdning 69.000 DKK 

 

Modtaget 10.000 fra LUI’s venner. 

 

Der er turneringsgebyrer for 27.000. 

 

Tilskud fra Allerød Kommune udgør nu kun det lovpligtige minimum til spillere under 18 år, og der er modtaget 11.028 

kr. 

 

Nedenstående bevares fra tidligere referat:   

Det aftales at alle ansvarlige for kontingentopkrævninger rykker de medlemmer der mangler at betale på deres hold. 



 
Ansvarlige for kontingentopkrævning på de enkelte hold er: 

MIX: Heinz og Anker 

Damer: Heidi 

Mindste kids: Cathy 

Øvrige kids og Teen: Kim 

Herrer: Ole og Kim 

 

Kontingentbetaling for del af sæson: For at sikre ensartet opkrævning besluttes at medlemmer der starter i løbet af en 

sæson opkræves efter flg. Principper: 

Start inden afslutning på efterårsferien: Fuldt kontingent 

Start efter efterårsferien men inden vinterferien:  Halvt kontingent. 

Start efter vinterferien: Der opkræves først kontingent i den kommende sæson. 

 

Samme princip gælder for langtidsskadede spillere. 

 

Holdsport er opsat, så opkrævningen sker ”automatisk”, men ovenstående er ansvarlige for at kontrollere at det sker, og 

at det er de rigtige der opkræves. 

 

Kontingentopkrævningerne drøftet. Ovenstående ansvarlige gennemgår Holdsport inden kontingenterne udskrives. 

 

Ved en fejl er kontingentsatserne slettet på hjemmesiden – skal opdateres. Kim og Ole er ansvarlige. 

 

Ad 6 Planlægning af kommende aktiviteter 

Klassekampen:.  

Claus/Kim deltager så vidt muligt i planlægningsmøderne. Anker er fortsat også medansvarlig for den praktiske afvik-

ling.  

Claus lægger aktiviteten op på Holdsport, for tilmelding af hjælpere. 

Jan vil fortsat lave kampplan m.v. 

Anker Kim og Claus sætter baner op fredag aften. Kim har div. Remedier fra sidst – lægter ligger i hallen. 

 

Der mangler fortsat en del hjælpere: Alle promoverer på de hold de er i berøring med. 

 

Heidi laver A5 med info om træning, introtilbud etc., som kan omdeles på dagen. 

 

Bankovagter: Vi tager det samme antal som tidligere. 

 

Claus sender indbydelse ud til LUI-cup. 

 

Mix-stævne med mulighed for enkeltmandstilmelding planlægges i efteråret. Anker er hovedansvarlig. 

 

 

Sponsorer:  

Ole Kim og Heidi fortsætter overvejelserne om mulige sponsorer. Enighed om at aftalen med Team Allerød er godt ud-

gangspunkt for evt. andre aftaler.  

 

Ole har drøftet med Else at der skal gives lov til reklamer i Hal 1. Samt at hovedforeningen bør betale for udformning af 

flytbare pap-holdere. Kan kun købes i min. 10 stk. til ca. 14.000 kr. samlet. Forventes behandlet på næste HB-møde.  

 

Der er flere sponsoraftaler under forhandling. 

 

DGI-pulje er søgt om tilskud til boldkanon. 

 

Alle hjemmekampe spilles fremover i Hal 1. for at give bedre muligheder for tilskuere. Efternotat: Da der er skade på 

gulvet i hal 1, spilles kampene alligevel i hal 2 indtil videre – med de ulemper det giver tilskuermæssigt. 

  

Kim orienterer om muligheden for at blive fansponsor på klubbens Facebook-side. 

 



 
Dommerkursus Der er ved at blive planlagt internt kursus. Pris ca. 5.500 kr. – hvis der deltager op til 12. Minimumspris 

3.500. Pernille er ansvarlig. 

 

 

Ad 5a. Drøftelse af trænersituation m.v. kommende sæson 
Træningstider: 

Alle hold er kommet godt i gang med sæsonen. 

 

Trænere: 

Kids: Ingen afklaring endnu – og aktuelt heller ingen spillere. Der drøftes forskellige trænermuligheder til de mindste, 

da det er afgørende at der er en gennemgående ansvarlig voksen træner – og forudsætningen for at kunne tilbyde kids-

træning. Stephen fra herreholdet nævnes som mulighed, da han har et barn der muligvis gerne vil starte. 

 

Øvrige kids/teen: 

Kim og Jan   

Der kan fortsat bruges yderligere bistand/hjælpetrænere. 

 

Ungdom (DU/HU): 

HU: Vick træner tirsdag (Jan er suppleant under Vicks ferie). Torsdag er der ikke dedikeret træner, så indtil 

videre deltager de sammen med DU.  

 

DU: Heidi og Ole, med Fiona og Ronja som hjælpetrænere.  

Der er fortsat behov for yderligere bistand – evt. forældre. Heidi, Kim og Ole vil undersøge muligheder. Lene, 

Pernille og Leif nævnes som emner der kan spørges. Drøftes igen på kommende møder. 

 

Teen: 

Jan og Kim 

 

Mix: 

Leif. Leif undersøger om Bo og Heinz fortsat vil være hjælpetrænere. 

 

Dame 1: 

Jesper Tegn er startet som træner for dameholdet torsdag. Ungdomsspillere der er på niveau deltager. 

 

Michaela og Ole er fortsat trænere tirsdag evt. suppleret med Pernille. 

 

5b: Træningstider: 
Er opslået på Holdsport. 

 

Ad 6 Udstyr, spilletøj og materiel  

Plinte/kasser til multibrug, samt kasse som net kan ”hænge” i, er nu produceret jf. seneste referat. 

 

 

Ad 7 Næste møde 

Onsdag d.11.10.23 kl. 19.30 Hos Ole.  

 

Ad 9 Eventuelt 

Intet 


